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ioumal also publishes anicles on theories of translalion，anf．pmvides an excellent sunrey of recent publications in the
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empirical盛Pneralizations thal permit pmcise discussion are most welcome．The empirical range of the work may
either

involve cmss—linguistic comparison of two or mom diⅡ-erent langua驴s or elucidate issues in theoretical linguistics

thmugh the exemplary analysis of one language．

All manuscripts aresuhject to anonymous peer I．eview．Authors shouId suhmit an electmnic copy(MS—WoHl)of their

douhle—spaced manuscripts，cIearly written and in sumcienl f．etail to allow the r．ef毫rees to assess the me^ts oI the work．

EIectronic suhmissions shoulrl he made via the Suhmission Pmgram at jfl．shisu．edu．cn．Genel甜colTespondences may he

dimcted to如um缸。厂凡re自印L肌肛孵s，550，Dali蛐Road(研，200083，sh锄曲ai，chin乱Telephon代021—35373317，
Email：waiguoyu l 978@shisu．eflu．cn．Well received papers will he pmcessed within three months．

Domestic suhsc“ptions can be ordemd f南m locaI posl f’mces and overseas suhscriptions fmm China Intemational

Book Tmding CoTporation(P．0．Box 399，Beijing，China)．
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七海外语教育出版社推出“基于认知理论的英语学习从书”

“基于认知理论的英语学习丛书”专门为对英语语法有兴趣的学习者而编写。丛书以

丰富、实用的真实语料为基础，理论与实践相结合，参考近年来认知语言学学科在语法研

究方面的成果，尤其是对语法本质的认识、语法现象之间的关联等方面的最新成果，系统

阐释英语语法的方方面面。丛书目前已出版5种，《英语常用惯用法》(张立新编著)也即

将出版。

《英语短语动词》

《英语非谓语动词》

《英语冠词与介词》

《英语时态与语态》

《英语虚拟语气》
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